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Abstract (en)
[origin: CN104095357A] Deployant or folding clasp 1 including, hinged around a support 4, a first arm 2 being hinged to a first stirrup member 5,
and a second arm 3 to a second stirrup member 6. This first stirrup member 5 forms part of a first single-piece cap 7 whose bottom surface 71
defines, with one end of this first arm 2, in any angular position thereof, a space 72 for the passage of a wristband strand having a thickness smaller
than or equal to a given thickness EP, and this second stirrup member 6 forms the bottom part of a second removable cap 8 and includes at least
one securing means 61 arranged to cooperate, by clamping around an orifice of a wristband strand, with a complementary securing means 81 of a
removable top part 82 of this second cap 8, to adjust the useful length of this wristband strand.

Abstract (fr)
Boucle (1) déployante comportant une première (2) et une deuxième branches (3) articulées autour d'un berceau (4), ladite première branche (2)
étant articulée à un premier étrier (5), et ladite deuxième branche (3) à un deuxième étrier (6). Ledit premier étrier (5) appartient à une première
coiffe monobloc (7) dont une surface inférieure (71) définit avec une extrémité (23) de ladite première branche (2), en toute position angulaire de
celle-ci, un espace de passage (72) pour un brin de bracelet d'épaisseur inférieure ou égale à une épaisseur donnée (EP), et ledit deuxième étrier
(6) constitue la partie inférieure d'une deuxième coiffe (8) démontable et comporte au moins un moyen de fixation (61) agencé pour coopérer, en
serrage autour d'un orifice d'un brin de bracelet, avec un moyen de fixation complémentaire (81) d'une partie supérieure amovible (82) de ladite
deuxième coiffe (8), pour régler la longueur utile dudit brin de bracelet.
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